
                                                 Z Á P I S N I C A 

 

z rokovania OZ konaného dňa 5.9.2016 na Obecnom úrade v Štiavnických Baniach. 

 

Počet poslancov OZ : 7 

Prítomní: 4 poslanci 

Ospravedlnený: Ing. Havlík, M.Blaško, M. Ernek 

Overovatelia zápisnice: RNDr. Šušková, Bc. Hrubša  

Zapisovateľka: A.Henčelová 

 

Hlasovanie: 4 za 

Starosta predložil na schválenie doplnený program o body 2 a 3. 

P r o g r a m  :  

1.Uzavretie partnerskej dohody : Mesto Vardó (Nórsko) – Obec Štiavnické Bane 

2.Kúpa pozemku pod bytovkami 

3. Diskusia 

Hlasovanie: 

Za: 4  ,proti : 0 , zdržal sa:0 

 

K bodu č. 1 

Obecné zastupiteľstvo v Štiavnických Baniach 

A/ s ch v a ľ u j e uzavretie Partnerskej dohody č. 1/2016 medzi Mestom Vardó v Nórsku 

a Obcou Štiavnické Bane 

 

Hlasovanie: 

Za. 4 , proti: 0 , zdržal sa:0 

Bolo prijaté U z n e s e n i e  č.  19/2016 

 

K bodu č. 2 

a) Pozemok pod bytovku 

OZ v Štiavnických Baniach: 

A/ s ch v a ľ u j e  kúpu pozemku CKN parc.č.330/1 o výmere 1574 m2 –zastavané plochy 

a nádvoria a 330/2 o výmere 179 m2 – zastavané plochy a nádvoria v k.ú. Štiavnické Bane 

zapísaného na LV č. 171, ktorého vlastníkom je Slovenská správa ciest, Miletičova 19, 811 01  

Bratislava 1 , za kúpnu cenu 7100,- €. Kúpna cena je stanovená na základe Znaleckého 

posudku č. 32/2016 zo dňa 10.5.2016 vyhotoveného znalcom Ing. Milanom Beniakom 

B/ p o v e r u j e   starostu aby vykonal všetky relevantné právne úkony za účelom prevodu 

majetku súčasného majiteľa na obec Štiavnické Bane  



 

Hlasovanie: 

Za. 4 , proti:  0, zdržal sa:0 

Bolo prijaté U z n e s e n i e  č. 20 /2016 

 

K bodu č. 3 

Diskusia: 

p.Sopko – informoval sa ako bude prebiehať úprava cesty na Cigánskom placi, uloženie 

válovcov a či sa bude pokračovať v úprave cesty na domom p. Lahu. Svojpomocne 

s chalupármi si upravovali cestu. 

Starosta -  je to finančne náročné, neefektívne pre málo trvalo obývanú oblasť . Náklady by 

boli cca 5000,- €. P. Dobišová sa podujala osloviť chalupárov o finančnú spoluúčasť. 

V prípade spolufinsncovania vo výške cca 50 % zo sumy postúpi to poslancom na schválenie. 

P. Kališek prisľúbil bezodplatne poskytnúť mechanizmy.  

p. Neumanová – čo s cestou na Štefultov. Steká jej voda na pozemok. 

Starosta – osadilo sa potrubie, odbremenilo sa 90 % toho čo išlo po ceste. Vybuduje sa jeden 

vpust pri informačnej tabuli v mesiaci september 2016. 

 

Starosta poďakoval za účasť a ukončil rokovanie obecného zastupiteľstva. 

 

Overovatelia: 

RNDr. Šušková ...................................  

Bc. Hrubša ......................................... 

 

Zapisovateľka: 

A.Henčelová: ................................. 

 

                                                                                                  Stanislav Neuschl  

                                                                                           starosta Obce Štiavnické Bane 

 

 

 

V Štiavnických Baniach  6.9.2016 


